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Kviečiame susipažinti su įstaiga  

„Klaipėdos paplūdimiai“ 
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Klaipėdoje yra daug paplūdimių: 

 Smiltynės paplūdimys. 

 Melnragės paplūdimys. 

 Girulių paplūdimys. 

 

Paplūdimius reikia prižiūrėti. 

Paplūdimius prižiūri speciali įstaiga. 

Ši įstaiga yra Klaipėdoje. 

Ši įstaiga vadinasi  

„Klaipėdos paplūdimiai“. 

 

Toliau tekste įstaigą  

„Klaipėdos paplūdimiai“  

vadinsime Įstaiga. 

 

Kodėl reikalinga Įstaiga? 
 
Įstaiga reikalinga, nes rūpinasi: 

 paplūdimiais, 

 žmonėmis,  

kurie ateina į paplūdimį. 
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Ką daro Įstaigos darbuotojai? 
 
 

 Renka šiukšles iš paplūdimių. 

 
 
 
 
 
 

 Gelbėja skęstančius žmones. 
 
 
 
 
 
 
 

 Stato medinius takus paplūdimyje  

ir kopose. 

 

 Prižiūri medinius takus paplūdimyje 

ir kopose. 
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 Prižiūri Danės upę. 

Pavyzdžiui, stebi,  

ar Danės upės vanduo yra švarus. 

 

 
 
 
 
 

Koks yra Įstaigos adresas? 
 
 

Istaigos adresas yra 

Garažų gatvė 6, Klaipėda. 

 

Koks yra Įstaigos telefono numeris? 
 

Istaigos telefono numeris yra 

+3706402728 

arba 

+37065237906. 

 
Koks yra Įstaigos elektroninio pašto 

adresas? 

 

Įstaigos elektroninio pašto adresas yra 

info@klpp.lt. 
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Koks yra Įstaigos interneto puslapis? 

 

Įstaigos interneto puslapis yra 

www.klaipedospapludimiai.lt. 

 
 
 
 
Kada Įstaiga dirba? 
 
Įstaiga dirba:  

 pirmadienį,   

 antradienį,  

 trečiadienį,  

 ketvirtadienį  

nuo 8 valandos iki 17 valandos, 
 

 penktadienį  

nuo 8 valandos iki  

15 valandos 45 minučių. 
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Teksto originalą parengė biudžetinės įstaigos 

„Klaipėdos paplūdimiai“ personalo vadovė Vaida Urnikienė. 

 
Tekstą lengvai suprantama kalba rengė Vaida Urnikienė. 
 
Tekstą lengvai suprantama kalba redagavo Inga Daraškienė. 
 
Tekstą lengvai suprantama kalba vertino Aurelijus Krupavičius 
 
Teksto lengvai suprantama kalba vertinimą koordinavo Paula Stašaitienė 
 
Iliustracijų šaltiniai: 
 
https://arasaac.org/ 
 
https://www.freepik.com/ 
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